
Q U I ES QUI...?

FRANCESC
SANCHEZ de 20 anys. Viu a Sant Feliu i actualment fa la secció 

del vespre (de 8 a 10 de la nit) de la Radiofòrmula "FM  EXPRESS", presenta 
també el dominical "AM ICS DEL DIUMENGE" i és Cap de Programació.

Com és que vas entrar a la Ràdio i per què ?
Vaig començar de col·laborador, realitzant un programa que es deia "BON 

PROFIT'' els diumenges al migdia, després de passar una prova de veu que em féu 
l'antic Cap de Programació, en Jaume Canet.

Quins foren els teus inicis com a locutor ?

Amb una colla d'amics, muntarem una emissora al meu barri, el "Sot dels 
C anyers": la ja desapareguda RÀDIO JOVE.

I, quines les teves aportacions a la programació d'aquesta casa?

Des que vaig començar el Setembre del 1983, he col·laborat en molts 
espais: RÀDIO COL·LOQUIS 84, 85 i 86, PUNT DE REUNIÓ (juntament amb en 
Joan Canadell i en Xavier Sànchez) EL TREN DE LES SET, RÀDIO GUIA 
TURÍSTICA aquest proppassat estiu amb 1' "A  PLE ESTIU " matinal. 
Actualment FM EXPRESS i AMICS DEL DIUMENGE.

Tens pensada alguna modificació com a cap de programació ?

Els canvis no els penso jo tan sols, sinó que hi ha tot un equip al darrera, 
que no és altre que l'Equip Directiu, i, entre tots donem solucions a possibles 
problemes que es puguin produir en aquesta responsabilitat. També pensem els 
canvis de programació o tan sols aquells retocs que calguin.

Ara per ara, estem contents de la feina que fan els realitzadors, tant els dels 
dies feiners com els del cap de setmana. De tota manera pensem fer una 
programació més musical (de cara a l'estiu) als caps de setmana i amb més hores 
locals (tancarem dues hores més tard). En definitiva, una ràdio que acompanyi i 
no ocupi i molt més nostra,.amb més temps d'emissió.

Quelcom més a afegir ?

Si. Donar les gràcies a aquelles persones col·laboradors que han estat 
comprensius en passar ■ de ser protagonistes directes a ser personal de producció i 
preparació de programes per la seva condició individual, quan es va fer la reforma 
de programes.
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